
 

Strana 1 z 8 

 

Zápis č.  07/2018 (07)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické konaného  
dne 26. března v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 
 

Přítomni: doc. Staněk, Dr. Julinová, doc. Mlček, doc. Mráček, Dr. Navrátilová,  

Dr. Rouchal, Ing. Hýlová, Ing. Janoštík, Ing. Koláčková, Bc. Dlabajová,  

M. Křenková (11 členů) 

Stálí účastníci zasedání: doc. Buňka, doc. Humpolíček, doc. Čermák, Dr. Mrkvičková,  

Dr. Šenkárová, Bc. Vodinská, Ing. Totková 

Program:  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Směrnice Fakulty technologické doplňující Stipendijní řád 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. (prod. Humpolíček)  

5. Různé.  

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT doc. Staněk. 

Předseda AS FT doc. Staněk přivítal všechny přítomné členy senátu a členy Vedení fakulty. 

Sdělil, že je přítomno 11 členů, senát je usnášeníschopný.  

ad 1)  Kontrola zápisu.   

Předseda AS FT doc. Staněk požádal přítomné členy senátu o připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 06/2018 (06).  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/07/2018  

Akademický senát FT schválil zápis č. 06/2018 (06) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

HLASOVÁNÍ  

PRO    11  

PROTI     0  

ZDRŽEL SE     0 
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Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/07/2018 

Akademický senát FT schválil zápis č. 06/2018 (06) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 03/2018 dne 29. 1. 2018 bylo 

přijato usnesení č. 05/03/2018 ve znění „Akademický senát FT doporučuje děkanovi FT 

vydat vnitřní normu dle čl. 4 odst. 3 Studijního a zkušebního řádu UTB (dále jen „SaZR“) 

ve Zlíně ve formě Směrnice děkana“. 

Děkan FT znovu sdělil, že předpokládá předložení návrhu směrnice v průběhu května 

2018. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že usnesení zůstává ve stavu sledování. 

ad 3) Projednání programu zasedání. 

Předseda AS FT doc. Staněk představil program řádného zasedání, požádal členy senátu a 

členy Vedení fakulty o případné doplnění, nebo změnu programu. 

PROGRAM: 

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Směrnice Fakulty technologické doplňující Stipendijní řád 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. (prod. Humpolíček)  

5. Různé.  

Předseda AS FT doc. Staněk se dotázal na případné doplnění. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/07/2018 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 
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4. Projednání návrhu „Směrnice Fakulty technologické doplňující Stipendijní řád 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. (prod. Humpolíček)  

5. Různé.  

HLASOVÁNÍ 

PRO    11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/07/2018 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Směrnice Fakulty technologické doplňující Stipendijní řád 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. (prod. Humpolíček)  

5. Různé.  

ad 4) Projednání návrhu „Směrnice Fakulty technologické doplňující Stipendijní 

řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“. (prod. Humpolíček)  

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že návrh byl představen prod. Humpolíčkem 

na řádném zasedání senátu dne 19. 3. 2018, kde vysvětlil úpravu vyplácení stipendií DSP. 

Požádal prod. Humpolíčka o případné doplnění. 

Prod. Humpolíček sdělil, že zaslané připomínky byly zapracovány do materiálu. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že materiál byl po úpravě formálních připomínek 

zaslán ve sledování změn a v čistopise členům senátu na dnešní řádné zasedání senátu. 

Předseda AS FT doc. Staněk otevřel diskuzi k předloženému návrhu. 

 Doc. Mráček požádal o úpravu čl. 5 odst. 2 na straně 5 a to vyplácení stipendií 

v měsíčních splátkách. 

 Doc. Mráček se zároveň dotázal, jak bude doplacena částka stipendia studentům 

DSP za tři měsíce. 
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- Prod. Humpolíček sdělil, že studenti dostanou částku vyplacenou jednorázově 

formou mimořádného stipendia. Zároveň informoval, že během příštího týdne 

proběhne schůzka se studenty DSP, kde jim bude vše vysvětleno. 

 Doc. Mráček navrhl, aby věta byla pozměněna, případně vypuštěna. 

Příchod tajemnice fakulty Bc. Vodinské v 13:14 h. 

Prod. Humpolíček sdělil, že celková částka stipendia studentům za tento rok bude 

vyplacena ve výši 132 tis. Kč a to v měsíčních platbách po dobu celého akademického roku 

2017/2018. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vysvětlení a navrhl usnesení. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/07/2018 

Akademický senát schválil návrh „Směrnice Fakulty technologické doplňující Stipendijní 

řád Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“ po zapracování změny a to v čl. 5 odst. 1 „částka 11 

tis. Kč bude upravena na částku 132 000,- Kč“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/07/2018 

Akademický senát schválil návrh „Směrnice Fakulty technologické doplňující Stipendijní řád 

Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně“ po zapracování změny a to v čl. 5 odst. 1 „částka 11 tis. Kč 

bude upravena na částku 132 000,- Kč“. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že upravená částka bude od dubna vyplácena 

studentům DSP v měsíčních platbách. 

ad 5)  Různé 

Předseda AS FT doc. Staněk navrhl další termín řádného zasedání AS FT, které se 

uskuteční v pondělí dne 9. 4. 2018 od 13:00 h. 

Předseda AS FT doc. Staněk představil předběžný program řádného zasedání senátu: 

- Představení plnění Strategického záměru FT – děkan FT 

- Institucionální akreditace – prod. Šenkárová 
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Děkan sdělil, že materiál k „Strategickému záměru“ bude zaslán členům senátu 

v nejbližším termínu. Zároveň podotkl, že v materiálu bude zapracován záměr z roku 

2016 a 2017, aby se členové senátu seznámili se záměrem a jejím pokračováním. 

Prod. Šenkárová sdělila, že bude na řádné zasedání senátu zaslána institucionální 

akreditace k projednání. Materiál musí být do 8. 5. 2018 projednán v AS FT a projednán 

na řádném zasedání Vědecké rady FT, která se uskuteční ve středu dne 2. 5. 2018. Sdělila, 

že se materiál bude ze strany rektorátu kompletovat. 

Děkan představil institucionální akreditaci členům senátu a vysvětlil, proč univerzita 

pracuje na této akreditaci. Ze strany fakulty se institucionální akreditace bude podávat 

v oblastech vzdělávání Chemie a Potravinářství. Materiály se připravují a bude zapotřebí, 

aby se projednaly na řádném zasedání AS FT a na Vědecké radě FT. 

Prod. Šenkárová sdělila, že se do materiálu vkládá 10 klíčových životopisů akademických 
pracovníků a ne všechny jak bývalo zvykem. 
 
Děkan sdělil, že se institucionální akreditace budou předkládat v jiném formátu, než 
bývaly doposud na fakultě připravovány. 

Předseda AS FT sdělil, že institucionální akreditace může jít do 1. čtení na dalším řádném 

zasedání senátu a to 9. 4. 2018. 

Děkan doplnil, že je zapotřebí doplnit personální zabezpečení. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal členy Vedení fakulty, aby předložili materiál 

nejpozději do 2. 4. 2018 a členové senátu se budou moci k tomuto záměru vyjadřovat. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/07/2018 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 9. 4. 2018  
od 13:00 h. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/07/2018 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 9. 4. 2018  
od 13:00 h. 
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Předseda AS FT doc. Staněk přečetl členům senátu dopis od předsedkyně AS UTB 

Macháčkové, kde informuje o vyhlášení volby kandidáta na jmenování rektorem UTB 

spolu s pokyny a termíny pro přípravu volby. Volba bude vyhlášena dne 5. 6. 2018. 

Předsedkyně AS UTB Macháčková požádala předsedu AS FT doc. Staňka o jmenování 

jednoho člena, a pro jistotu ještě jednoho náhradníka, do volební komise. Vlastní termín 

volby je předběžně naplánován (podle termínů minulé volby) na 9. 10. 2018, předvolební 

shromáždění by bylo 4. 10. 2018. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal členy senátu, aby popřemýšleli, kdo  

by mohl být členem volební komise a nahlásil tuto skutečnost před řádným zasedáním AS 

FT z důvodu přípravy hlasovacích lístků. Zároveň navrhl, že se dotáže  

Dr. Dvořáčkové, která jako předsedkyně vedla volební komise na FT, zda nemá zájem být 

členkou volební komise pro volbu rektora. 

Předseda AS FT doc. Staněk otevřel diskuzi v bodu Různé. 

 Prod. Humpolíček konstatoval, že v rámci jednání vedení FT došlo k situaci, kdy 

děkan FT neakceptoval dohody, jež byly v minulosti v rámci vedení FT přijaty. 

Konstatoval, že z toho lze soudit, že dohody s vedením FT a informace podané 

členy vedení FT asi nejsou platné, pakliže k nim nezaujal oficiální písemné 

stanovisko děkan FT. Vyzval členy AS, aby napříště veškeré informace vyžadovaly 

v této formě. 

- Doc. Mráček požádal o konkrétní informace a zároveň sdělil, že tento stav je na 

fakultě dlouhodobě. Platí to i na zasedání Kolegia děkana, že dohody, které 

vznikly, na dalším zasedání neplatí. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že nebude více vysvětlovat, jen přednesl, že se jedná 

o garanty studijního programu a rozdělení napříč bc., mgr. a DSP studiem. Před 

několika měsíci bylo dohodnuto, jak budou lidské zdroje rozprostřeny. 

- Doc. Mráček se dotázal, zda je daná záležitost podobná jako problém 

s dohodou ohledně přístrojů v rámci projektu OPVVV z minulého roku. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že se to nyní týká personálních záležitostí a proto 

nebude podávat detailní informace. 

- Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že na Vedení proběhla diskuse, jak má 

vypadat personální složení, a všichni členové odešli se závěrem, že je daná 

záležitost daným způsobem uzavřena. Děkan tuto záležitost však považoval 

jen jako návrh, který se bude dále řešit. 

- Děkan znovu zopakoval, že k danému tématu proběhla pouze obsáhlá diskuze, 

ale konečné rozhodnutí ve věci garanta DSP nevydal. 
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- Děkan slíbil, že zápisy se z důvodu jednoznačnosti budou nově pořizovat 

přesněji a bude uvedeno vždy závěrečné stanovisko/rozhodnutí. 

- Doc. Mráček konstatoval, že se vytváří situace, kdy se pracovníkům na fakultě 

nevěří. 

- Proděkani doc. Humpolíček, doc. Čermák, dr. Mrkvičková, dr. Šenkárová stejně 

jako předseda AS doc. Staněk a tajemnice fakulty bc. Vodinská potvrdili, že si 

pamatují závěry z jednání stejně jako doc. Humpolíček a jediný kdo tento závěr 

popírá je děkan FT. 

- Děkan ještě jednou podotkl, že diskuze samozřejmě probíhala, ale nepadlo 

konečné rozhodnutí. 

- Předseda AS FT doc. Staněk připomněl, že zápisy z AS FT jsou zpracovávány 

takovým způsobem, že všichni členové senátu se k zápisu vyjadřují, poté jsou 

zapracovány připomínky a upravený zápis je zaslán členům senátu jako 

konečný. Na každém zasedání senátu se mohou členové opět vyjádřit k zápisu, 

poté proběhne hlasování. Konečný zápis po schválení je opatřen razítkem a 

podpisem předsedy senátu a předán k založení. 

- Prod. Čermák sdělil, že přistoupit na to, že závěr jakéhokoliv jednání, který 

není zanesen do zápisu a stvrzen podpisy všech účastníků, není platný, 

je cesta k nekonečným komplikacím, zpochybňování a nadměrné 

administrativě, což považuje za krajně nešťastné. 

- Děkan sdělil, že na začátku zasedání KD může vyzvat členy zasedání, aby se 

k zápisu vyjádřili. 

- Tajemnice fakulty Bc. Vodinská podotkla, že zápisy z KD jsou vždy 

kontrolovány na začátku zasedání a jde se bod po bodu a vždy se k tomu 

dotyčný pracovník vyjadřuje. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že se jedná o zápis z Vedení, kde byl návrh řešení 

situace zapsán. Na základě proběhlé diskuze pak byl učiněn konsensuální 

závěr, se kterým všichni přítomní, včetně děkana FT, souhlasili. 

- Děkan znovu zopakoval, že konečné rozhodnutí nepadlo, proto nemohl 

s žádnou změnou ani souhlasit ani popřít jakýkoliv závěr/rozhodnutí, které 

nepadlo. 

- Doc. Mráček se dotázal, zda to chápe správně, že si všichni danou situaci 

pamatují a pouze děkan nepamatuje. 

 Děkan dále sdělil, že s kvestorem Černým proběhla diskuze k vyhlášení Veřejné 

zakázce na projektanta k rekonstrukci budovy U1. 
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 Děkan dále informoval o blízkém vyhlášení výběrového řízení na přístroje 

k projektu OP VVV v etapě I., která proběhne znovu, etapa II. a III. bude upravena.  

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a za připomínky v bodu Různé a ukončil zasedání Akademického senátu FT.  

Předseda AS FT doc. Staněk ještě na závěr požádal členy senátu o zaslání jmen  

do volební komise na volbu rektora a to z důvodu připravení hlasovacích lístků. 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 9. 4. 2018 od 13:00 h v zasedací místnosti 311/U1. 

 

 

 

 
Ve Zlíně dne: 26. 3. 2018 
Konec zasedání: 14:21 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková  
 
  
    doc. Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
                         předseda AS FT 


